
                   

                                                                                   

   

Protokoll styrelsemöte 

Tid:  2019-01-22 tisdag kl. 15:00 

Plats:   Lerkils IFs klubbstuga Ängås IP 

Närvarande:  Ronny Norberg (RN), Johan Gometz (JG), Göran Bengtsson (GB), 

          Håkan Ågren (HÅ), Lars Juviken (LJ) samt Per-Arne Ekblad (P-AE) punkt 1-3 b. 

   

 

1. LJ öppnade mötet. 

2.  RN valdes till mötessekreterare. 

  HÅ valdes till justeringsman. 

                                                                                                                                                                                   

3 a. Dagordningen godkändes.   

                                                                                                                                                                                   

3 b. Beslutades att styrelsen föreslår P-AE till styrelseledamot i Hallands FF och att vi 

 rekommenderar våra medlemsföreningar att rösta på honom vid HFFs årsmöte 21/2. 

 P-AE deltog inte i beslutet.  

 GB meddelade att han är tillgänglig att väljas till HFFs valberedning. Vi ser gärna fler 

 valberedningskandidater från Kungsbacka, så vi kan bidra till att stärka Kungsbackas 

 position inom Hallandsfotbollen. KGFS-föreningarna meddelar eventuella kandidater 

 till LJ i god tid innan HFFs årsmöte. 

4.  Föregående protokoll 2018-11-06 godkändes.    

 

5.  Kungsbackaleken:   

 Ansvariga för respektive sammandrag beslutades enligt inlämnade intresseanmälningar.

 Dessa är: Frillesås FF, IFK Fjärås, Lerkils IF, Kungsbacka DFF, Kullavik IF, Onsala BK och  

 Tölö IF.     

 Beslutades att RN fördelar arrangemangen i samråd med berörda föreningar samt att RN 

 och HÅ ser över möjligheten att utöka antalet arrangemang, 

 Mötet med Ulrika Granfors och nämndbeslut:   

 LJ informerade att mötesprotokollet har distribuerats. Fotbollsföreningarna fick ingen 

 kompensation för kostnaderna för grästider. 



        

 KDFF och satsning F17:   

 Beslutades att styrelsen i princip är positivt inställd till denna akademisatsning. Med 

 tanke på hur bräckliga flicktrupperna är i Kommunen behöver en sådan verksamhet 

 dock hanteras med yttersta försiktighet och i samförstånd med berörda föreningar. 

       

 HFFs serieupplägg 2019, reaktioner på 2018:   

 Frågan bordlades.   

  

  Kullavik IFs motioner till HFF:   

 LJ informerade om motionerna och att Kullavik IF kommer söka stöd för dessa hos övriga 

 KGFS-föreningar samt övriga föreningar i Halland. 

 

6.  Beslutades föreslå årsmötet att välja in Kungsbacka City som ny medlemsförening. 

    

7.   Frågor inför årsmötet 2019-04-07: 

  Plats för årsmötet bestämdes till Ängåsvallen.  

  Beslutades fastställa förslaget till verksamhetsberättelsen, balans- och resultatrapport 

 för 2018 samt verksamhetsplan och budget för 2019. 

  Beslutades att föreslå årsmötet oförändrade medlemsavgifter. 

 

8.  Domarfrågan  

 Frågan bordlades. 

9.  Uppföljning om överenskommelse angående dubbelidrottande ungdomar.  

 Beslutades föreslå Annette Alsterå på Kommunen att följa upp efterlevnaden och att JG 

 kontaktar henne.   

   

10.   Etiska regler 

 Beslutades att GB tar fram reviderat förslag på skrivning till årsmötet som även innefattar 

 icke licensierade spelare.   

   

11.  Beslutade ha nästa styrelsemöte 2019-04-03 kl. 15.00 på Hamravallen med agenda: 

  a/  Sammanställning frågor till Ulrika Granfors. 

  b/  Sammanställning föreningarnas 5-års status.   

 c/ Övriga frågor 

       

12.  LJ avslutade mötet. 

      

 Ronny Norberg                                                                Håkan Ågren   

 mötessekreterare                                                            justeringsman  

 

 


